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Dotyczy: realizacji programu aktywna szkoła przez suwalskie placówki oświatowe 

JNTFRPELACJĄ

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z prośbą o przedstawienie informacji dotyczących realizacji 

ministerialnego programu "Aktywna Szkoła" na terenie naszego miasta. Program ten, 

ogłoszony przez Ministerstwo Sportu i Turystyki ma na celu wspieranie aktywności fizycznej 

dzieci, młodzieży, a także lokalnych społeczności. Jego głównym założeniem jest pełne 

wykorzystanie szkolnych obiektów sportowych, również poza godzinami lekcyjnymi, w celu 

promowania zdrowego trybu życia. Program obejmuje różne moduły, takie jak "Aktywny 

weekend", "Aktywny Orlik", a także wsparcie finansowe dla szkół na zakup sprzętu 

sportowego oraz wynagrodzenie dla animatorów zajęć sportowych. 

W związku z powyższym, proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Ile placówek oświatowych na terenie miasta przystąpiło do poszczególnych modułów 

programu "Aktywna Szkoła", w tym do modułów takich jak "Aktywny weekend" oraz 

"Aktywny Orlik"? Jakie szkoły skorzystały z dofinansowania na zakup sprzętu sportowego? 

2. Na jakim etapie znajduje się obecnie wdrażanie programu? Czy wszystkie placówki, które 

zgłosiły chęć udziału, przeszły pozytywnie proces rekrutacji i otrzymały wsparcie finansowe? 
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3. Czy miasto napotyka jakieś trudności w realizacji programu, zarówno w procesie 

zgłaszania placówek, jak i realizacji poszczególnych modułów? Jakie działania są 

podejmowane w celu rozwiązania ewentualnych problemów? 

4. W jaki sposób miasto zaangażowało się w promocję programu? Czy podjęto kroki mające 

na celu zachęcenie większej liczby placówek do uczestnictwa oraz aktywizację społeczności 

lokalnych wokół szkolnych obiektów sportowych? 

5. Czy miasto planuje dalsze wsparcie dla placówek korzystających z programu "Aktywna 

Szkoła" w przyszłości, szczególnie w kontekście utrzymania animatorów i pełnego 

wykorzystania infrastruktury sportowej poza godzinami lekcyjnymi? 


